

# Forstyrrelsesmøde d. 03/03

## Bestyrelsen:

- (Kasserer) Oliver
- (~~Sekretær~~) Vincent
- (~~Førmænd~~) Oliver Viller-Nielsen
- (~~Næstformand~~) Kresten Laust
- (~~Menig~~) Patrick
- (~~Menig~~) Theis
- (~~Menig~~) Anders
- (~~Menig~~) Flemming

## Observatører:

- Brian E (~~For sjov~~) (~~Brian forlod mødet kl 17 præcist~~)

## Dette møde [OB]

Til dette møde evalueres der på TÅGEKAMMERET-besøget, specifikt hvad vi har fået ud af det, og hvad vi kan tage med videre fra det. Derudover laves der forberedelser til opstart af F-redagscafé konceptet, og endeligt er der status på Netcompany korrespondance.

## Beslutning:

- ❖ Omvalg af ordstyrer
  - Sidste møde: Kresten
- ❖ Omvalg af referent
  - Sidste møde: Vincent
    - Vedtaget, 6 for, 1 imod

## Opfølgning [O]

Kort runde (bare 10 sekunder-ish per person) med hvad folk har lavet siden sidst? Ting der ikke blev nået?

### **Oliver og (mig) Patrick:**

- ❖ Forberedt dagsorden til ekstraordinær generalforsamling

### **Kresten:**

- ❖ Samarbejdede med INKA om at mislede Forstyrrelsen i at vælge den forkerte busafgang
- ❖ Overnattet på Århus banegård
- ❖ Bærer ikke nag, det var en del af oplevelsen

### **Vincent:**

- ❖ Lå død hele fredag pga TÅGEKAMMER besøg
- 

## Almindelige punkter

## Godkendelse/fastsettelse af EGF dagsorden [ODB]

Lige nu er udkastet til dagsorden det følgende:

- Godkendelse af dagsorden
- Valg af dirigent og referent
- Beretning fra forstyrrelsen
  - Problemstillinger
  - Tiltag
- Vedtægtsændringsforslag
- Åben diskussion om jubilæum

### **Diskussion:**

- Skal noget tilføjes eller ændres?
- Skal den være kort?
  - Vincent mener at den skal være så kort som mulig
  - Kresten føler at hvis den bliver for kort, får folk ikke lov til at udtrykke deres mening ordentligt
  - Flemse synes at det kunne være sjovt at komme med noget ekstra, hvis den alligevel er så kort
- Er der gratis øl/pizza?
  - Ingen gratis pizza lyder det til
  - Konsensus siger gratis øl

### **Beslutning:**

- Beslut endelig dagsorden
- ❖ Enstemmigt vedtaget

## Evaluerings af besøg af TÅGEKAMMERET [OD]

Vi missede bussen

### **Diskussion:**

- ❖ Transport
  - Kresten får en næse til næste ordinær generalforsamling
  - Vi kom for tidligt, og kom alt for sent hjem
- ❖ Hygge
  - Bestyrelsen er enig i at vi blev taget godt imod, og det var rigtigt fint.
- ❖ Klandring
  - Husk at stave til TÅGEKAMMERET ordentligt næste gang
    - F-klubben skylder en kasse øl
  - Vincent spiste mad til mødet
    - Vincent skylder en kasse øl
    - F-klubben overtog Vincents gæld
  - Vi købte 1,5 kasse øl. Vi skylder en halv kasse endnu

- De skal op og besøge os
- INKA misledte os -> hjemme kl 6 -> Næse
- ❖ Genbesøg
  - De vil gerne have en liste over begivenheder som de kan deltage i
  - F-sportsdag kunne godt passe, Feaster passer dem ikke
    - Vi finder på en måde at råhygge efter det officielle arrangement, så de kan få den ægte jægerstue oplevelse. Vi lover ikke helstegt pattegris, det kræver vi får sikret et sponsorat.
    - De vil måske gerne have en sted at sove
    - Måske kan de sove i et grupperum? (Hvis Ulla læser dette; må Fud hjælpe os)
      - Kresten: Lægger gerne lejlighed til ellers
  - At invitere den samme elskværdige BEST til Fytte er ikke muligt, da de får ny bestyrelse til Oktober
- ❖ Cultural exchange
  - Kresten: Ligner til at alle brænder for det, og alle kender hinanden på tværs. Mærkelige ritualer men overraskende effektive. Ligner til at være en god måde til at få forskellige udvalg til at snakke sammen. Tager ikke sig selv ikke så seriøst, og det er meget charmerende<3. Vi har ikke nogen måde i F-Klubben hvor frivillige mødes på tværs af udvalg udover GF og frivilligfest, med mindre man selv er med i flere udvalg.
  - Flemming: Cramped men hyggeligt. Deres møder er mindre og mere uofficiel
  - Vi mødte Brie-an(?)
  - Vi lærte Kammer-ha(?). Kresten var dårlig til det, NF var dårlig til det, Patrick var god til et, KA\$\$ var ret god til det
    - Spillet skal foreviges på Fikien
  - De havde nogle gode sange
    - Favoritter: Matematikbevis sangen, m.f.
      - Videoen er cherry-on-top
    - (Og de sang i takt/tempo og hvad end der ellers er af ting der er i uorden når vi synger)
      - Stemmecoach til F-Klubben???
  - Meget af det, som vi gør, bliver meget stort, kantet men uorganiseret
    - Flemming: Vi har det meget sjovt til Facking
    - Kresten: Det er næsten altid større fester vi afholder, vi kunne godt bruge nogle flere chill arrangementer lidt ligesom Facking, For-møder og Treo-møder.

- Vincent: Deres kultur virker mere drukorienteret, vi har i F-Klubben mange traditioner, men mange af dem er nok gået tabt, eller er blevet glemt. Måske alkoholkulturen naturligt gør det nemmere for dem at stå sammen. Hvis vi prøver at bare indføre alkohol for alkohollens skyld så bliver det nok bare ligesom fytteturen.
- Kresten: Har indtryk af at det slet ikke er så drukorienteret hos dem, som det har været tidligere (ligesom i F-Klubben). Følte personligt ikke der var noget som helst pres på at drikke alkohol, der var mange som valgte sodavand i stedet for øl.
- Deres sport-cola er uansvarligt dyre.

- De drikker deres datalogijuice (Limfjordsporter) kold???
- ## SHAME!

### ❖ Nyt møde format?

- Kresten: Kunne være sjovt at holde fredagsmøde om onsdagen, inspireret af dem. Sådant et medlemsmøde. Men hvad skal man have i mødet? Ellers bliver det til møde bare for mødets skyld. Måske have alle udvalg repræsenteret.
- Flemming: Flere regler? Eller i det mindste noget funky. Det behøver slet ikke være så officielt eller struktureret at man altid skal præsenteres. Det skal være sjovt at være.
- Vincent: Synes det er en god idé at have én gratis drikkevare, så folk i hvert fald bliver ved deres første drikkevare.
- Theis: Kan vi tvinge duksene til at deltage?
- Hvor ofte skal det være?
  - Kresten: En gang om måneden?
  - Flemming: Hellere oftere
  - Kresten: En gang hver anden uge?
  - Kan man få folk til at dukke op om onsdagen?
    - Flemming: TÅGEKAMMERET er tættere på midtbyen, så det er meget nemmere for folk til at komme hjem og tilbage igen
  - 16:30 kunne nok passe som mødetidspunkt
- Dagsorden skal inkludere dukseevaluering

## F-redagscafé: Betalingsmulighed [OB]

Vi har fået noget feedback med at der kan være bøvl med betaling ift. fredagscafé.

### Beslutning:

- ❖ iZettle frem for MobilePay?

- Sure whatever

## F-redagscafé: Andet [OD]

Vi har fået noget feedback med at der kan være bøvl med betaling ifht. fredagscafé.

- Kresten har sørget for at 2 IxD'ere kan stå bag baren, og så får de pizza

### Diskussion:

- ❖ Hvilket sortiment (Vincent prisliste?)
  - Limfjordsporter
  - Sportcola
  - Sommersby
  - Vi tilbyder Nordic, men vi løber til Strandvejen hver gang der bliver spurgt efter det
  - Hancock juice
  - Poppe kornet
- ❖ Nogen der kan lave en prisliste?
  - Sælge popcorn for kr. 6?
    - Lidt tarveligt for 3kr
  - Sportcola 10 kr
  - Limfjordsporter 10kr fordi det er vores brand
  - Fadøl 20kr ikke-medlemmer
    - 20kr for medlemmer, og så kan vi sætte det ned næste gang
    - Lige meget hvad skal vi udkonkurrere de andre fredagsbarer
- ❖ Spørge instituttet for støtte?
  - Vi skal afpresse penge fra studienævnet, fordi det var egentligt deres idé at holde baren
- ❖ Nogen der kan oprette et streghsystem rum med sortimentet
  - Kresten
- ❖ Kresten minder Vincent om den fysiske prisliste senere

## Fredagsfranskbrød på 7D [OD]

Da der nu efter 2 år, stadig ikke er opstået noget socialt ved 7D, så tænker jeg godt vi kan prøve at gøre en indsats for det.

### Diskussion:

#### ❖ Er vi åbne over for det?

- Patrick: Vi skal alligevel flytte derover på et eller andet tidspunkt
- Der **skal** være smør. Vi **skal** finde ud af hvordan det kommer til at fungere. **Non-negotiable!**
- Vincent: Synes vi mangler en presence på 7D, og fredagsfranskbrød vil være en presence
- Flemse: Der er nogle problemstillinger, der er nogle ting som vi skal finde ud af først, men han er åben over for det
- Kan det lade sig gøre teknisk? Oliver siger at vi godt kan bestille 4 brød fra 7D kantinen. Måske ville Cassiopeia-kantinen ikke være så glade for det?
- Vi snakkes ved om det, men der er enighed

## Netcompany [OD]

De er lidt stædige :(

### Diskussion:

#### ❖ hvad skal vi gøre?

- Vi har fået en ny kontaktperson som ønsker at mødes med blot 3-4 personer fra bestyrelsen
- Skal være senest i marts
- Foreslag: Formand, næstformand, og kasser
- Der kommer 2 fra netcompany

## 5 minutters tissepause

:)

---

## Afsluttende

Eventuelt (Fundet på under mødet)



Evaluering af møde

- ❖ Hybridmøde fungerede faktisk rigtig fint
  - Pånær FOliver forsvandt indimellem

Drikkevarer

- ❖ 3 sport-cola
- ❖ 1 carlsberg nordic
- ❖ 1 thy classic